
 

Kod nas drveće bolje raste kad se zalije betonom.

Ovdje je nekad bilo drvo, ali očuvanje čistoće je važno. 

Neka bude čisto?!
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